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Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 
w sprawie przeanalizowania propozycji 50% zniżki od miesięcznej kwoty za 

wywóz odpadów komunalnych dla osób samotnych i emerytów posiada_j,icych dochód 
miesięczny do kwoty nieprzekraczającej 1600 zł na osobę zameldowanych na stale 
w Lnblinie w obiektach mieszkalnych jedno i wielorodzinnych.
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Z . ,/ 'b /l. . I d/. l ' . 1· .. wracam się z uprze)lną pros ą o poqęc1e stosownyc 1 zia an w sprawie moż 1wosc1 
udzielenia przez gminę zniżki od miesięczne.i kwoty należnej za wywóz odpadów
komunalnych dla osób samotnych i emerytów posiadających dochód miesięczny 
do kwoty nieprzekrnczającej 1600 zł na osobę zameldowanych na stałe w Lublinie
w obiektach mieszkalnych jedno i wielorodzinnych.

Po wprowadzeniu podwyżki obowiązującej od 1 lipca 2021 roku, za wywóz 
odpadów komunalnych dla mieszkańc6w nasze.i gminy w obiektach mieszkalnych _jedno
i wielorodzinnych, wicie gospodarstw prowadzonych przez osoby samotne oraz emerytów 
o skromnym wynagrodzeniu nie jest w stanie udźwignąć kosztów utrzymania i żyje poniżej
ubóstwa. Brak środków finansowych stawia je przed wyborem płatności za mieszkanie.
111edla� śmieci lub żyv,mość i leki. Muszę zdecydovianie zaznaczyć., że osoby ubogie i samotne
nie produkują dużej ilości odpadów, ponieważ nic mają w swoim budżecie środków na
częste zakupy, po wydaniu na opiaty i leki grosze zosta,ią na życie. Możliwość udzielenia
zniżki potrzebującym jest zasadne w celu zapobiegania ubóstwu, jako jedno z zadań gminy.

Panie Prezydencie, na ten projekt wsparcia najsłabszych i ubogich mieszkaików 
obecnie czeka wiele osób, których nie jest stać płacić za odpady, za najem micszkm\ 
z zaśobów miejskich, a to jest dotkliwy problem naszej gminy. Rośnie coraz większa grupa 
dlużnikóv-i, co przyczynia się do powiększania rozmiarów m,juboższej klasy społecznej 
w Lublinie. 

Powyższą propozycję proszę o przekazanie właściwym komisjom celem 
przeanalizowania z Radnymi. 

Do wiadomości: 

Z wyrazan1i szacunku 
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Malgorza'fa Suchanowska 

Radna Rady Miasta Lublin 

Radni Rady Miasta Lublin za pośrednictwem Jarosława Pakuły Przewodniczącego Rady Miasta 

Lublin. 




